
 
 

 Број протокола:        А-75/2022 

Датум:         02.12.2022. године 

 

 

 

ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 
са 2. редовне сједнице Синдикалног и Надзорног одбора 

СО „Електропренос Бањалука“ 
 

  
Сједница је одржана 02.12.2022. године (петак), са почетком у 12:00 часова, у Источном 
Сарајеву - ресторан Боб, Требевић. 
 
Присутни су сљедећи чланова синдикалног одбора: Дарио Јазић, Горан Шушњар, Борис 
Лакић, Горан Грба, сви из СП Бања Лука, Младен Ђуричић и Ђорђе Николић из СП 
Вишеград, Драгиша Алексић и Ненад Кутлачић из СП Добој, те Александар Гачевић и 
Небојша Поповић из СП Требиње. 
Сједници из оправданих разлога није присуствовао Синиша Ловрић. 
Сједници је присуствовао и члан надзорног одбора Данијел Гојковић из СП Добој, те  
Борислав Радић као записничар. 
Сједници није присуствовао предсједник надзорног одбора Александар Поповић – СП 
Бања Лука, те чланови: Крстовић Владимир – СП Требиње и Предраг Миовчић – СП 
Вишеград. 
 
Дарио Јазић као  предсједник Синдикалног одбора је предложио следећи:  
 
 

ДНЕВНИ РЕД: 

 
  

1. Верификација финансијских планова подружница за 2023. год. 
2. Верификација оперативних планова подружница за 2023. год.  
3. Информација у вези оснивања Савеза Самосталних Синдиката БХ 

Електропреноса.  
4. Усвајање извјештаја Комисије за спорт и рекреацију са спортских игара Требиње 

септембар 2022. годину.  
5. Информација Актива ДДК са неодржане акције у Требињу октобар 2022. год.  
6. Ишчлањења из синдикалне организације - Васо Ковачевић и Огњен Јосиповић, те 

информација о дуговањима Тамара Јоргић (завршени судски спорови и 
извршена наплата дуговања према СО).  

7. Информација о изборима у СУРЕРС-у.  
8. Извјештај Надзорног одбора Синдикалне организације.  
9. Разно  

 



Дневни ред је једногласно усвојен. 

 
 
Ад 1. 
 
Предсједник СО Дарио Јазић отвара расправу по првој тачkи дневног реда. 
Представници Синдикалних подружница представљају приједлоге финансијских 
планова својих синдикалних подружница, уз напомену да се планови усвајају у 
подружницама, а да се на синдикалном одбору само верификују. 
 
По завршеној расправи финансијски планови се дају на верификацију. 
Сви финансијски планови подружница се једногласно верификују без примједби и 
измјена. 
 
Ад 2. 
 
Све подружнице су поднијеле своје приједлоге оперативних планова, уз сагласност 
свих да су три главна задатка синдиката у 2023. години, враћање обрачуна издатака за 
синдикат на платну листу, колективни уговор и повећање цијене рада. Такође, 
приједлог да се колетивно уговори повећање плате за 2% сваке године како би се 
избјегло да се сваке године преговара за повећање плате. 
Приједлог СП Вишеград је и да се сваке године одржавају дружења подружница. 
 
По завршеној расправи оперативни планови се дају на верификацију. 
Сви оперативни планови подружница се једногласно верификују без примједби и 
измјена. 
 
 
Ад 3. 
 
Драгиша Алексић упознаје присутне о активностима у вези оснивања заједничког 
синдиката. Одржан је састанак у Ливну 09.11.2022. године гдје су усаглашени коначни 
детаљи око статута заједничког синдиката. Синдикат ће носити назив Савез 
Самосталних Синдиката БХ Електропреноса. Ротације у руководећим органима ће се 
вршити сваких 16 мјесеци.  
Предсједник Дарио Јазић упознаје присутне да је у међувремену добио увјерење од 
Министарства правде БиХ да је добио регистрацију синдиката и да у наредном периоду 
треба очекивати конститутивну скупштину и почетак рада заједничког синдиката. 
 
Ад 4. 
 
Борис Лакић представља Извјештај о одржавању Првих спортских сусрета синдиката у 

Електропреносу. 
Констатује се задовољство одржаним играма.  
 
Извјештај је једногласно усвојен. 
 
Задужују се Борис Лакић, Ненад Кутлачић и Александар Гачевић да се договоре око 
набавке опреме за такмичења на спортским играма (фудбал, кошарка, одбојка и стони 
тенис), како би убудуће се ишло у једнообразној опреми на игре, као и о депоновању 
исте након набавке.  



 
Ад 5. 
 
Потребно извршити измјену Правилника о организацији и раду Актива ДДК, гдје на 
свим одговарајућим мјестима потребно додати Синдикалну подружницу 
Добој.Задужује се Драгиша Алексић да изврши потребне измјене Правилника о 
организацији и раду Актива ДДК и достави Предсједнику исти на потпис. 
 
Горан Грба информише присутне да се акција у Требињу није одржала због недостатка 
средстава. Приликом отказивања направљена је грешка, јер о отказивању није 
обавјештен ресторан. 
 
Задужују се предсједници синдикалних подружница да скрену пажњу особама које воде 
помоћна тијела или су њихови чланови, а долазе из њихових подружница да добро 
прочитају правилнике синдикалне организације, те да узму активније учешће у 
дјеловању помоћног тијела у које су укључени. 
 
Предсједник СО ће направити одлуку да се са рачуна ФС у складу са Правилником 
пребаци износ од 500,00 КМ ради покрића трошкова заказане акције АДДК у Требињу. 
 
Као повјереник Актива ДДК СП Добој једногласно се верификује Делић Раденко, који 
аутоматски постаје и члан Одбора АДДК СО Електропренос.  
 
Горан Грба је из личних разлога поднио оставку на мјесто повјереника Актива ДДК СП 
Бања Лука која је једногласно прихваћена и исти се разријешава дужности. 
 
За новог повјереника Актива ДДК СП Бања Лука именује се Видосав Кичић, који 
аутоматски постаје и члан Одбора АДДК СО Електропренос. 
 
С обзиром да је Горан Грба био предсједник Одбора АДДК СО Електропренос, задужују 
се чланови Одбора да сазову електронску сједницу и између себе изаберу ко ће бити 
предсједник Одбора. 
 
Ад 6. 
 
Предсједник СО предлаже да се због неизмирених обавеза према СО из синдиката 
искључи Васо Ковачевић. Приједлог је једногласно усвојен. 
 
Предсједник СО предлаже да се због неизмирених обавеза према СО, те престанка 
радног односа у фирми из синдиката искључи Огњен Јосиповић. Приједлог је 
једногласно усвојен. 
 
Предсједник СО упознаје чланове одбора да је са Тамаром Јоргић био закључен 
споразум да у ратама исплати дуговања, те да је иста уплатила само једну рату, а након 
тога престала опет са плаћањем, те ће се поновно ићи са извршењем. 
 
Скреће пажњу да му се пошаљу подаци о члановима подружница који нередовно 
извршавају своје обавезе како би дугови могли бити утужени. 
 
Ад 7. 
 



У току су избори за предсједника СУРЕРС-а, те се заузима став да три делегата (Дарио 
Јазић, Предраг Миовчић и Александар Гачевић) који буду као представници СО 
учествовали на скупштини гласају за истог кандидата. Приједлог је да то буде Небојша 
Бјелица из Вишеграда. 
 
 
Ад 8. 
 
Надзорни одбор ће благовремено сачинити извјештај о раду синдикалне организације. 
 
Ад 9. 
 
Предсједник Дарио Јазић упознаје чланове одбора да је Компанија одобрила средства 
директору ОП Бања Лука за новогодишњу прославу, те да ће директор ОП БЛ 
учествовати са 4.000,00 КМ према запосленима у ОП БЛ и ТЈ БЛ, док ће 1.000,00 КМ 
пребацити ТЈ Бихаћ, те скреће пажњу предсједницима синдикалних подружница да 
траже од својих директора ОП да им пребаце средства за организацију прославе Нове 
године. 
 
Нема додатних дискусија. 
 
Састанак СО Електропренос Бањалука, који је одржан 02.12.2022. године, закључен је у 
14.30 часова. 
 
Задужују се Предсједници синдикалних подружница да извјештај са 2.Редовне сједнице 
објаве чланству путем огласних табли и електронском поштом! 
 

Записничар 

              
................................................... 

             Борислав Радић 
 

 

 

                                                                          
 
Достављено:  

             

1. Огласна табла 

2. Предсједницима СП-а 

3. Надзорном одбору СО 

4. а/а  


